
Protokoll från styrelsemöte 2018-05-23 hos Andreas Lindsten. 

 

Närvarande: Andreas Lindsten, Kjell Stork, Elam Lindberg, Lennart Fyhrlund, Johannes Eckerström 

och Henrik Rommedahl. 

1. Till mötets ordförande valdes Johannes Eckerström och till sekreterare Henrik Rommedahl.  

Protokollet blir automatiskt justerat 5 dagar efter att det skickats ut till styrelsen. 

 

2. Diskussion kring älgskötselplan och godkännande av denna.  

Styrelsen godkänner planen och resultatet för spillningsinventeringen ligger i linje med 

prognosen. Således styrker det tidigare förslag på avskjutning kommande treårsperiod. 

 

3. Inventering. 

När vi sammanställer inventeringen täcker vi 69 % av alla rutor som ingår i inventeringen. Vi 

har ett bortfall på rutor som inte är möjliga att inventera men bedömningen är att ca 150 

rutor som är inventeringsbara, inte inventerats. Till nästa säsong måste antalet närma sig 100 

%. 

4. Samrådsmöte med markägare 

Styrelsen beslutar att utse Johannes Eckerström till markägarrepresentant och han är 

därmed markägarnas länk till styrelsen. Inget möte planeras i dagsläget. 

 

5. Tilldelning mindre lag. 

Det har framförts frågor från de mindre lagen (lag som endast har kalv tilldelad) om att ändra 

tilldelningspolicy och räkna samman deras totala areal som underlag för tilldelning. Styrelsen 

är positiv till tanken och kommer utarbeta ett förslag. Därefter kallas samtliga jaktledare för 

de mindre lagen till ett styrelsemöte där förslaget diskuteras och beslut kan fattas. Elam 

Lindberg är de mindre lagens kontaktperson. 

 

6. Inga övriga frågor och mötet avslutas 

 

Vid protokollet   Ordförande 

 

Henrik Rommedahl   Johannes Eckerström 

 

 


